

Protokoll från U-sektion

Plats: Bergslätt

Tid: måndag 10 augusti 2020 klockan 19:00

Närvarande: Jonas M, Mattias J, Eva, Frida, Maria, Patrik

§ 1 Mötet öppnas

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat

§ 2 Dagordningens godkännande

Mötet godkänner dagordningen.

§ 3 Val av sekreterare och justerare

Till justerare väljs Mattias Johannesson.

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelse

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen går igenom.

Protokoll u-sektion

- Låset i bollförrådet är åtgärdat
- Arbetsdag 29/6 fungerade väldigt bra
- Problem med stökiga barn/ungdomar verkar ha minskat

Protokoll styrelse

- Svar på ansökan XL-hjälpen kommer i augusti
- 18 250 kr har inkommit via EdsFF-hjälpen där man kunnat swisha pengar till klubben
- Uppdatering konstgräsplan: ansökan till Arvsfonden kommer förmodligen upp till beslut den 16 september
- Klubbens ekonomi börjar bli lite ansträngd då intäkterna är låga men kostnader kvarstår
- Grundplattor för avbytarbås på A-plan är gjutna
- Samtliga bakluckeloppisar är inställda

§ 5 Arbetsuppgifter för en eventuell ny kanslist

Inför att ny kanslist ska tillsättas vill ungdomssektionen framföra vilka arbetsuppgifter som man vill att denna tjänst sköta.

Löpande administrativa uppgifter, finnas tillgänglig för att besvara frågor, hantera medlemsavgifter, in- och utbetalningar, hålla koll på LOK-administrationen, Fogis, hålla listor och register uppdaterade, hålla ordning och städa i klubblokalen Bergslätt inklusive kök och kontor, inköp kiosk, övriga inköp.

§ 6 Sponsring av eget lag

Frågan om hur tidigare styrelsebeslut om att sponsring av eget lag inte får ske efterlevs har diskuterats. Ungdomssektionen upplever att det kan ha skett sponsring av enskilda lag trots beslutet och ställer sig frågande till om detta har godkänts av föreningen. Patrik och Jonas får uppdraget att ta frågan vidare till styrelsen.

§ 7 Tränarutbildning B för ungdom

Det kommer att erbjudas tränarutbildning B för ungdomsledare som inte genomgått den. 23 augusti är senaste anmälningdag, utbildningen hålls under två dagar (preliminärt 25-26/9 men datum ej helt spikat), kostnad 4000 kr/deltagare, enligt DFF kan pengar sökas via Idrottslyftet och man får troligen full ekonomisk täckning för kostnaden. Jonas får i uppdrag att ta upp frågan med styrelsen och få ett OK att anmäla ledare till utbildningen.

§ 8 Restriktioner vid matcher

Jonas har stämt av med DFF gällande de restriktioner klubben sedan tidigare har gällande matcher i ungdomslagen: max 1 vuxen/spelande ungdom får vistas inne på anläggningen vid match, stor vikt läggs vid möjligheten att sköta handhygien i samband med matcher och träningar, dusch/ombyte sker hemma, restriktiv samåkning till och från matcher. DFF har sagt OK till att köra på med de rutiner vi har.

§ 9 Vintercupen

Vintercupens vara eller inte vara är en fråga som lyfts upp för beslut i styrelsen. Ungdomssektionen rekommenderar att styrelsen beslutar om att cupen ställs in. Jonas tar upp frågan för beslut i styrelsen.

§ 10 Ungdomssektionen 2021

Hur ungdomssektionen ska se ut 2021 diskuterades.

Frida, Mattias O och Eva meddelar att de sitter i ungdomssektionen året ut men slutar därefter.

Mattias J, Maria, Jonas, sitter kvar 2021.

Nya värvningar måste till, sektionen uppmanas att fundera på lämpliga nyförvärv till sektionen. Frågan om att få fler att engagera sig i klubben kommer även tas upp på mötet som ska hållas med ungdomsledarna inför att sätta träningstiderna inför höst/vinter. Möte med ungdomsledarna ska hållas i slutet av augusti/början av september.

§ 11 Ungdomsavslutning

Ungdomssektionen beslutar att ungdomsavslutningen i traditionell form inte kommer att hållas i år pga Covid-19. Som alternativ föreslår sektionen att föreningen beställer hem priser som delas ut till ledarna som får delas ut i lagen, varje lag föreslås även tilldelas en summa pengar som de får förfoga över själva och ha egna avslutningar i lagen. Sektionen vill även uppmärksamma Johan och Johnny som haft hand om målvaktsträningarna, träningarna har

varit väldigt uppskattade och klubben bör uppmärksamma dom för detta arbete. Jonas tar upp frågan i styrelsen för beslut gällande vilken summa som kan tilldelas varje lag.

§ 12 Avbytarbåsar B-plan

Ansökan har skickats in till XL-hjälpen gällande att få pengar till avbytarbåsar på B-plan, beslut väntas komma under augusti. Det är många ansökningar som inkommit så förmodligen kommer det inte att bli bifall på ansökan.

§ 13 Övriga frågor

Info från Patrik:

- Mattan i bollhallen läggs om, mattan saknar linje för futsal men det kommer att kompletteras med detta
- Fotboll i skolan – frågan är ställd till rektorn på Hagaskolan hur skolan vill hantera detta under hösten, svar har inte kommit än

§ 14 Nästa möte

Nästa sektionsmöte samordnas med det möte som ska hållas med ungdomsledarna inför träningstider i höst, möte kommer troligen att hållas i början av september. Jonas skickar ut kallelse.

Vid pennan

Maria Andersson